

# 115 學年度興大二村第二輪車證申請公告

## Application for Vehicle Permit in Second Village Dormitory for the Academic Year 115

1. 申請時間：從 9/10(四)起，至 9/17(四)23:59 截止。  
Application period: From September 10 (Thu.) to September 17 (Thu.).
2. 申請方式：由 Google 表單統一受理車證申請。  
Application method: Vehicle permits are to be handled through a Google Form.
3. 申請前請務必詳閱表單內文申請須知。  
Please be sure to carefully read the instructions and important notes within the Google form before applying.
4. 受理對象：申請新車證（尚未有第一證者）、已有第一證需申請第二張車證者。  
Eligible Applicants: Applicants for a new vehicle permit (those who do not yet have a first permit) or those who already have a first permit and are applying for a second vehicle permit.
5. 請同學把握時間申請！此為本學期最後一次申請車證機會。  
Please make sure to apply on time! This will be the last opportunity for this semester.
6. 車證領取時間：Vehicle permit pickup time:
  - 9/24(四) ~ 9/30(三)由各層樓樓長發放，10/5(一)起，請同學至服務中心領取。  
September 24 (Thu.), to September 30 (Wed.) will be distributed by the floor managers.  
Starting from October 5 (Mon.), please pick up your vehicle permits at the Service Center.
  - 領取時請出示必要證件，機車：身分證、行照、駕照「正本」；  
腳踏車：身分證，若有缺少則不予發證。  
When picking up your vehicle permit, please present the necessary documents For motorcycles: ID card, original vehicle registration, and original driver's license; for bicycles: ID card. Permits will not be issued if any required documents are missing.
7. 注意事項：
  - 第二證申請需與第一證車種不同，且不可同時申請兩張車證。  
The vehicle type for the second permit must be different from that of the first permit, and it is not allowed to apply for two permits at the same time.
  - 若未於 10/16(五)17:30 前領取車證，其車證將被註銷。  
Failure to collect the vehicle permit by 5:30 p.m. October 16(Fri.) will result in its cancellation.
8. 表單連結：

